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    Zápis z jednání                        

Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  
(dále jen: KINF)  

Jednání:             
Číslo pořadí: 2 / 2023 Veřejné:  ANO Zapsal: Jan Turek 

           
            

Datum konání:  25.5.2023 Začátek: 16:00 Konec: 18:20 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Richard Bureš ano     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ano     
 

           Jana 
Machálková 

ano     

 
           David Malý ne  ano   

 
           Petr Lukáš ano     

 
           David Soukup ano     

 
           Jakub Rozsypal ne  ano   

 
   Tajemník komise: Jan Turek ano      

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Pavliš  ano      

                Další přítomní hosté:  Miroslav Ulrich (zástupce vedoucího OINF) 

                                                             Ivana Antalová (Zastupitelka - MČP1) 

Program: 

1. Konstatování ověřovatele zápisu 2. jednání + prezence účastníků 

2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČP 1 

3. Schválení zápisu č.1/2023 z jednání Komise pro informatiku Rady MČP 1 

4. Schválení statutu Komise informatiky Rady MČP1 

5. Schválení termínů jednání KINF na 2. polovinu roku 2023 

6. Schválení jednoho člena KINF ze dvou chybějících odborníků  

• schválení pana Traiana Urbana za člena KINF 

• návrhy + diskuze o druhém možném odborníkovi 

7. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 

8. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 

• ITC 

• Smart Cities 

• Technické systémy bezpečnosti 

9. Informace vedoucího odboru informatiky p. Pavliše o projektech odboru informatiky MČ     

     Praha 1.  

• Aktuální situace 

• Plánování 

10. Různé 

 

1. Konstatování ověřovatele zápisu 2. jednání + prezence účastníků 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda Richard Bureš přivítal členy komise KINF a přítomné hosty. V roli „dalších“ hostů se 

účastnili 2. jednání paní zastupitelka Ivana Antalová – radní MČP1, Miroslav Ulrich – zástupce 
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vedoucího informatiky MČP1. Po představení hostů předseda konstatoval, že jednání se účastní, 

i s ním celkem 5 členů komise, a to všichni prezenčně, na půdě MČP1.  Komise je při svém 2. 

jednání v roce 2023 usnášeníschopná a může tedy vydávat platná usnesení a zaujímat platná 

stanoviska k projednávaným bodům. Ověřovatelem tohoto zápisu, byl konstatován David Soukup. 

(Pan David Malý, hlavní ověřovatel, byl omluven z tohoto jednání.) 

PZN: Přehled přítomných/omluvených/neomluvených/a hostů naleznete v seznamu účastníků 

jednání, na začátku tohoto zápisu. 

     

2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČ P1  

Předkladatel: Richard Bureš 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak 

byl publikován na www.praha1.cz. Předseda Richard Bureš navrhl a zároveň požádal členy o 

souhlasné stanovisko s prohozením pořadí projednávání bodů č.9 za č.7, z důvodu velké potřeby 

jeho projednání a následně vyzval členy komise k vyslovení případných dalších připomínek a 

návrhů k programu jednání. Nikdo ze zúčastněných žádnou další připomínku k programu 

nevyslovil. Dále sdělil předseda komise, že v rámci další organizace sdílení všech dokumentů 

souvisejících s KINF je nastaven přístup k nim pomocí MS SharePoint, a pokud by někomu ze členů 

přístup z jakéhokoliv důvodu nefungoval, má se obrátit na pana předsedu komise, neboť je 

správcem SharePointové skupiny, a on provede potřebné přenastavení přístupu. Případně, také 

tajemník komise je správcem SharePoint skupiny. Následně dal předseda komise hlasovat o 

schválení programu.  

 

Usnesení KINF č.: 2/2/2023 

Komise pro informatiku schvaluje program 2. jednání KINF, se změnou pořadí bodů, prohození 

bodu č.9 za bod č.7, a jednání komise jako veřejné. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Schválení zápisu č.1/2023 z jednání Komise pro informatiku Rady MČP 1 

Předkladatel: Richard Bureš 

Předseda Richard Bureš vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 1. 

jednání KINF. Nikdo ze zúčastněných žádnou připomínku k zápisu nevyslovil, a následně dal o 

schválení zápisu hlasovat. 

 

Usnesení KINF č.: 3/2/2023 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 1. jednání. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

4. Schválení statutu Komise informatiky Rady MČP1 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda komise přečetl celou formulaci statutu komise, následně vyzval členy k případnému 

připomínkování textu statutu. Následně proběhla diskuze. Po lehké úpravě textu dal pan 

předseda o znění statutu hlasovat, zároveň o tom, aby bylo navrženo RMČP1 jeho schválení. 

 

 

http://www.praha1.cz/
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          Usnesení KINF č.: 4/2/2023 

Komise pro informatiku doporučuje Radě MČP1 schválit Statut komise pro informatiku a smart 

cities v tomto znění: „Komise pro informatiku je poradním orgánem Rady městské části Praha 1, 

která jmenuje jejího předsedu a členy. 

KINF sleduje tyto cíle: 

a) posoudit využitelnost všech stávajících i plánovaných součástí IS/ICT ÚMČ Praha 1,  

b) na základě získaných poznatků sestavit doporučení dalšího rozvoje IS/ICT ÚMČ Praha 1, 

c) doporučit akční plán (programy, projekty a další nástroje) k realizaci Informační strategie a 

kyberbezpečnosti ÚMČ Praha 1. Vyhledává, monitoruje, shromažďuje a vyhodnocuje podněty 

v oblasti „chytrých řešení“ využívajících smart cities technologie, které přinesou žádané 

pozitivní změny pro MČP1 a doporučuje Radě MČ Praha 1 priority a řešení pro realizaci Smart 

cities projektů, včetně doporučení možnosti financování těchto aktivit. 

d) Kontrolovat plnění a aktualizovat Informační strategii a kyberbezpečnost ÚMČ Praha 1, 

a opatření realizovaných projektů Smart cities. 

e) Plnit ostatní úkoly zadané RMČ Praha 1 v oblasti informatiky a smart cities. 

Obecné: 

 KINF respektuje Jednací řád komisí RMČ P1. 

 KINF si zřizuje na příjem podnětů poštovní skupinu ”kinf”, která zajistí rozesílání e-mailů 

všem členům i event. jiným osobám, jimž předseda schválí zařazení do skupiny. 

 Členové komise mají právo požadovat od ÚMČ Praha 1 veškeré podklady nezbytné pro 

jejich informovanost a rozhodování 

         Použité zkratky 

 KINF     Komise pro informatiku 

 RMČ     Rada městské části 

 ÚMČ     Úřad městské části 

 IS/ICT   Informační systémy/Informační a komunikační technologie“. 

         Hlasování:           

         Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

         Usnesení bylo přijato 

 

5. Schválení termínů jednání KINF na 2. polovinu roku 2023 

Předkladatel: Richard Bureš 

Navrhované termíny dalších jednání na 2. polovinu roku 2023, 14.září, 12.října, 9.listopadu, 

14.prosince, byly zaslány členům komise společně s pozvánkou na 2. jednání KINF - 25.5.2023, 

emailem, stejně tak byly zadány v excelové tabulce do SharePointové pracovní skupiny KINF. Pan 

předseda o nich nechal členy komise hlasovat. 

 

Usnesení KINF č.: 5/2/2023 

Komise pro informatiku schvaluje termíny dalších jednání na 2. polovinu roku 2023, 14.září, 

12.října, 9.listopadu a 14.prosince. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 
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6. Schválení jednoho člena KINF ze dvou chybějících odborníků  

Předkladatel: Richard Bureš 

 schválení pana Traiana Urbana za člena KINF 

Předseda komise Richard Bureš připomenul členům komise, že Pan Traian Urban byl představen 

členům KINF při prvním jednání, na kterém sdělil informace o své odbornosti související s jeho 

členstvím v komisi, a to v roli jednoho ze dvou odborníků KINF. Následně bylo hlasováno, o jeho 

doporučení Radě MČP1, aby ho schválila za právoplatného člena.   

 návrhy + diskuze o druhém možném odborníkovi 

Předseda sdělil, že 6 oslovených odborníků mu z časových a pracovních důvodů odmítlo 

kandidovat za odborného člena KINF. Následně také sdělil pozitivní zprávu, že dalším oslovování 

možných odborníků se dostavil úspěch, a předal slovo panu vedoucímu Pavlišovi, aby 

poinformoval člena komise, o koho se jedná. 

Pan vedoucí Pavliš sdělil, že jedná o Ing. Martina Sládka, který je již v důchodu, a tudíž bude mít 

čas se plně své roli v KINF věnovat, že strávil svůj profesní pracovní život jak v komerční sféře, tak 

i ve státní – např. Ministerstvo spravedlnosti, a Operátor ICT a.s. (Akciová společnost zřízená 

MHMP), atd. 

Pan předseda po té dodal, že pan Ing. Martin Sládek bude přizván na následující jednání KINF, aby 

se osobně představil stávajícím členům KINF 

 

Usnesení KINF č.: 6/2/2023 

Komise pro informatiku doporučuje Radě MČP1 schválit pana Traiana Urbana za člena Komise pro 

informatiku a smart cities Rady MČP1. 

 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

7. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 

Předkladatel: Richard Bureš 

V tomto bodě proběhlo jednání a diskuze o doporučení Radě MČP1 schválit aktuální materiály 

pro jednání Rady MČP1, v rámci přípravy, uzavírání smluv a výběrových řízení. 

Jedná se o: 

 Poskytování podpory pro Centrální vyvolávací systém (BSS Praha - servisní smlouva na 

3 roky, na Vyvolávací systém, který se používá na 7 odděleních ÚMČP1) 

 Poskytnutí údržby, provozu, záručního a mimozáručního servisu a technické podpory 

identifikačního docházkového systému (IMA - Uzavření smlouvy na poskytnutí údržby, 

provozu, záručního a mimozáručního servisu a technické podpory identifikačního 

docházkového systému IDSIMA – K4 PRO) 

 Uzavření rámcové smlouvy o podpoře IS ZABBIX s městskou organizací Operátor ICT 

(ZABBIX – Uzavření rámcové dohody na využití odborných znalostí Operátora ICT a.s. při 

správě našeho dohledového centra ZABBIX monitorujícího stav centrálních prvků a 

serverů. Jedná se o pokračování spolupráce z let 2021 a 2022. 

 Implementace modulu Přestupky 22 - výzva k podání nabídky – implementace do 

aplikace Agendio - agendový systém využívaný ÚMČP1 

 Koncept portálového řešení pro elektronizaci služeb občanům MČ Praha 1 – výzva 

k podání nabídky¨ 
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Miroslav Ulrich, za OINF MČP1 předeslal, že na příštím jednání KINF přednese jejím členům návrh 

materiálů do Rady MČP1, které budou souviset se záměrem pořídit nové diskové pole (Úložný 

prostor pro data MČP1, jako jsou např. fotografie související s dopravními přestupky řešenými 

Odborem DSA, kterých markantně přibývá, atd.) a serveru formou servisní smlouvy o jeho 

pronájmu, kdy by byla investice rozdělena do několika let, neboť tento rok nebyly OINF přiděleny 

žádné finanční prostředky na investice do HW.  

Usnesení KINF č.: 7/2/2023 

Komise pro informatiku doporučuje Radě MČP1 schválit následující materiály: 

 Poskytování podpory pro Centrální vyvolávací systém  

 Poskytnutí údržby, provozu, záručního a mimozáručního servisu a technické podpory 

identifikačního docházkového systému  

 Uzavření rámcové smlouvy o podpoře IS ZABBIX s městskou organizací Operátor ICT  

 Implementace modulu Přestupky 22  

 Koncept portálového řešení pro elektronizaci služeb občanům MČ Praha 1. 

         Hlasování:               

         Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

         Usnesení bylo přijato 

 

8. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 

•  ITC            

•  Smart Cities           

•  Technické systémy bezpečnosti 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda sdělil členům komise a hostům, že čas, který by věnoval informacím o projektech 

Smart Cities, systémům bezpečnosti a ITC přenechá projednání ostatních bodů na dnešním 

programu, především bodu č.9, kde se předpokládá delší projednávání a diskuze, neboť tím, že 

dvě předešlá jednání KINF nebyla usnášeníschopná, nahromadily se body důležité pro schválení 

v Radě MČP1, a tudíž musí být dnes projednány. 

Informace k výše zmíněným projektům přednese na příštím jednání KINF. 

K bod č.7 nebylo vytvořeno usnesení. 

 

9. Informace vedoucího odboru informatiky p. Pavliše o projektech odboru informatiky MČP1. 

•  Aktuální situace        

•  Plánování  

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda Bureš předal slovo panu vedoucímu informatiky MČP1, panu Miroslavu Pavlišovi a 

ten přednesl členům komise informace na základě prezentace (Dokument Power Point) 

"Kompetence odboru informatiky úřadu MČ Praha1". Prezentace panem vedoucím informatiky 

MČP1 proběhla přes monitory v Radniční jednací místnosti. Prezentace sděluje informace o rolích 

a kompetencích jednotlivých pracovníků OINF MČP1, a jejich pracovní náplni a pracovních 

činnostech, nejen členům KINF. Dokument je přílohou tohoto zápisu. Jedná se o: Kompetence 

odboru informatiky úřadu MČ Praha1.pptx.  

        Následně proběhla diskuze. 

        Bod č.9 byl projednán bez vytvoření usnesení KINF. 
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10.  Různé 

Do bodu různé tentokrát nebyly přidány žádná témata k jednání. 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1. Prezentační listina č.2/2023        

  

2. 001_KINF_2023 prezentace.pptx  

 

Zápis sepsán dne: 31.5.2023    

Předán k ověření: 1.6.2023    

            

Ověřovatel zápisu: David Soukup      Předseda KINF: Richard Bureš  

            

         

            

         

        


